
GLASILO SKUPŠČINE OBČINE MOZIRJE • 
G L I N  N A Z A R J E  I N  Z K Z  M O Z I R J E MAREC š t .  2

UVELJAVLJANJE USTAVNIH DOPOLNIL JE TRENUTNO NAJO SNO VNEJŠA NALOGA ORGANIZACIJ ZK
IN  N JE N IH  ČLANOV

A K C I J S K I  P R O G R A M  JE SPREJET
O bčinska konferenca ZKS je  na svoji se ji 21. februarja 1972 razprav

lja la  o m aterialih  II. konference ZKJ. S eji je  prisostvoval OROŽEN Marjan, 
član  centralnega kom iteja  ZKS in  naš delegat na zasedanju  II. konference. 
Zbranim  članom  občinske konference je  podal uvodne m isli, v katerih  je  
ocen il vseb ino  in  potek  konference.

O bčinska konferenca ZK je  bila  
v kratkem  že drugič sklicana. O 
prejšn ji se ji sm o že objavili članek:

Te dni sm o praznovali praznik že
na. To je dan, ki nas vzpodbudi, da 
konkretneje in  bolj poglob ljeno raz
m išljam o o položaju  žene v družbi 
in  o  prizadevanjih  naše družbe za  
izb o ljšan je  n jenega |in otrokovega  
življenja . O tem , kako čim bolj ize
načevati p ogoje za delo in  položaj 
žena, tistih  iz  večjih  naselij, in  ti
stih  iz oddaljenejših  krajev — izpod  
vrhov naših  planin, k jer  delajo  in  
ustvarjajo  žene in  m atere in  od ko
der prihajajo  na delo v dolino.

R esnica je  verjetno v tem , da se  
žena in  m ater spom nim o preredko. 
K akor je  prav, da sm o jih  na njihov  
praznik p očastili s  skrom nim  da-

O nalogah ZK in njenih  članov. Dru
go  zasedanje konference je  im elo  
na dnevnem  redu izredno pomem b-

rilom , šopkom  cvetja, a li m orda ce
lo  prostim  dnevom , b i bilo še  bolj 
prav, da b i to  naredili večkrat na 
leto.

Za vse  nas predstavlja  vaš praz
n ik  delovno obvezo, da prihodnjič  
ob  vašem  prazniku spregovorim o o 
tem , kaj bom o v delovni organiza
ciji, tovarni, krajevni skupnosti in  
vsepovsod  drugod storili, da vam  
čim bolj o lajšam o vaš delovni dan. 
Tako bo  dobil dan žena še večji sm i
se l in  pom en.

K čestitkam  ob prazniku žena se 
pridružuje tud i uredništvo »Savinj
skih novic«.

UREDNIK

no tem o. Govorila je  o II. konferen
ci ZKS in  o nalogah, ki izhajajo  iz 
akcijskega program a, ki ga je  ta 
konferenca osvojila , č la n i občinske  
konference so  sprejeli svoj akcijsk i 
program , ki im a osnovo v akcijskem  
program u II. konference ZKJ in  ki 
obvezuje vse krajevne organizacije  
ZK in aktive ZK v delovnih organi
zacijah, da sprejem ajo svoje akcij
ske program e, v katerih naj kon
kretno opredelijo  čas in  način  raz
reševanja problem ov in  nalog, k i jim  
iz akcijskega program a izhajajo.

K onferenca je  poslušala  tudi o- 
ceno voliln ih  konferenc. Iz ocene, 
ki jo  je  posredoval član  kom iteja  
V EN EK  inž. Tone, je razvidno, da 
so  volilne konference krajevnih or
ganizacij in  aktivov uspele, da so  
dovolj konkretno in  racionalno ob
ravnavale vrsto problem ov, ki jih  
čutijo  v svojih  sredinah.

V m edobčinsk i svet ZKS sta bila  
poleg sekretarja občinske konferen
ce, ki je  že po svojem  položaju član  
tega sveta, izvoljena še V EN EK  inž. 
Tone in  ZAGER Rudi. V dosedanji 
m andatni dobi sm o im eli v svetu  
sam o dva člana, sedaj pa im am o  
tri. Do povečanja je prišlo  zaradi 
tega, ker se  je  m edobčinski svet od  
sedanjih  17 povečal na 25 članov.

Zaradi pom em bnosti in  vsebinske  
b ogatosti sprejetega dokum enta na 
seji občinske konference ZK M ozir
je objavljam o akcijsk i program  v 
celoti.

AKCIJSKI PROGRAM
Občinska konferenca ZKS Mozirje 

sprejem a v okviru sklepov na svoji 
seji 21. februarja 1972 akcijski pro
gram, s katerim  določa osnovne 
smeri delovanja in najosnovnejše 
naloge organizacij ZK v občimi in 
njenih članov.

Pri sprejem anju program a izha
jam o iz Sklepov IX. kongresa, skle
pov prve in druge konference ZKJ,
21. seje Predsedstva ZKJ ter uvod
nih materialov in razprave na ob
činski konferenci ZK. S svojim ak
cijskim program om  se zavzemamo 
za dosledno uveljavljanje vseh skle
pov, ki so bili sprejeti. Mislimo, da 

(Nadaljevanje na 2. strani)

Ob S. marcu-dnevu žena



(Nadaljevanje s L strani) 
je  nujen najodločnejši boj za raz
voj samoupravnih- socialističnih od
nosov, v katerih naj ima delavski 
razred odločilno vlogo v družbi. To 
je  bistvo vsebine boja za radikal
nejše nadaljevanje socialistične re
volucije, ki stoji v tem  trenutku pred 
ZK in ki jo  tudi vse globlje preob
raža, krepi njeno vodilno idejno-po- 
litično vlogo, njeno enotnost in od
govornost za revolucionarno akcij o.

V dosedanjem družbenem razvoju 
so bili ustvarjeni pogoji za dosled
no uresničevanje cilja, da  naj po
stane delavski razred vodeča sila v 
nadaljnjem  razvoju naše družbene 
skupnosti. Da so bili ustvarjeni takš
ni pogoji, je  bilo potrebno veliko 
prizadevanj v smeri, da bi dosegli 
vsestranske in napredne spremembe 
v družbeno-gospodarski strukturi, 
rasti m aterialnih sil v družbi, z u- 
spešnim dosedanjim  razvojem so
cialističnega sam oupravljanja, v kre
pitvi enakopravnosti narodov in na
rodnosti, s sprejem anjem  ustavnih 
sprememb in rastjo  socialistične 
družbene zavesti. Zveza komunistov 
se je že doslej in se m ora tüdi v 
bodoče s svojo ofenzivno politično 
akcijo v družbi postaviti po robu 
gibanju in  silam, ki ovirajo uresni
čevanje takšne vloge delavskega raz
reda. Obenem moramo- kritično o- 
cenjevati našo prakso in odpravljati 
slabosti v našem delu.

Tudi dosedanja aktivnost občin
ske oragnizacije ZK je bila usm er
jena v razreševanje in  razjasnjeva
nje takšnih vprašanj, k i jih  je  pred 
nas z veliko težo pomembnosti in 
veljave in v vsej svoji širim  posta
vila II. konferenca ZKJ s svojim ak
cijskim prorgam om  in nalogami 
članov in organizacij ZK, ki iz nje
ga izhajajo. Naš akcijski program  
im a v svoji vsebini in pom enu to 
osnovno nalogo, da konkretizira

vsa tista  spoznanja ‘in stališča ak
cijskega program a II. konference 
ZKJ, ki jih  je  potrebno realizirati v 
naši sredini in na našem območju. 
Naloge, ki izhajajo iz tega, so na
slednje:

— Druga konferenca ZKJ je nalo
žila vsem članom ZKJ v predstav
ništvih in samoupravnih organih, da 
se odločno zavzamejo za uresničeva
n je  21., 22. in 23. ustavnega dopolni
la. Akcijo, ki v te j smeri v naših de
lovnih organizacijah že teče, je po
trebno še bolj intenzivirati. Dolžni 
smo uresničevati sprejeta dopolni
la. To je  naša osnovna akcijska na
loga. Še posebej pa  je  to naloga, ki 
jo  m orajo realizirati člani ZK, ki 
lahko s svojim delom v samouprav
nih in predstavniških organih kar
koli doprinesejo k čim prejšnji re
alizaciji postavljenih načel. V samo
upravnih aktih  delovnih kolektivov 
je  treba konkretizirati z ustavnimi 
dopolnili sprejeta načela, odpraviti 
vse, ki na kakršenkoli način zavira 
ali onemogoča odločanje neposred
nih proizvajalcev.

— Temeljne organizacije združe
nega dela m orajo prevzeti vlogo 
glavnega nosilca vseh oblik samo
upravnega združevanja. To seveda 
na podlagi svobodno izraženih go
spodarskih in družbenih interesov 
neposrednih proizvajalcev. Samo
upravna integracija m ora temeljiti 
tudi na nedotakljivi pravici delov
nih ljudi v tem eljni organizaciji 
združenega dela, da odločajo o do
hodku. Občinska skupščina in de
lovne oragnizacije, oz. člani ZK zno
tra j njih, naj proučijo možnosti, ki 
v zvezi s tem še vedno obstajajo.

— Če hočemo okrepiti materialno 
osnovo sam oupravljanja, je  naloga 
našega območja, da si odločno pri
zadevamo za:

1. Povečanje storilnosti, dohodka 
in akumulacije z napori delovnih

ljudi v organizacijah združenega de
la, in sicer tako, da bomo sm otrneje 
izkoriščali sredstra in ustrezno raz
deljevali dohodek;

2. Zmanjševanje obveznosti gospo
darstva;

3. Izboljšanje likvidnosti gospo
darstva;

4. Z ukrepi, ki so v skladu z u- 
stavnimi dopolnili, je potrebno z 
bankami in drugimi finančnimi 
ustanovami doseči takšne odnose, 
da se bodo zmanjševale obrem e
nitve in povečala sam ostojnost or
ganizacij združenega dela.

Vse to bo omogočilo, da bo finan
ciranje postalo prevladujoča obli
ka v financiranju razširjene repro
dukcije.

— Potrebna je  odločna akcija za 
uresničevanje ustavnih dopolnil v 
sistemu, ustvarjanju  in delitvi do
hodka. Delovne organizacije so na 
podlagi družbenih dogovorov spre
jele svoje samoupravne sporazume. 
Naša prizadevanja m orajo teči v 
smeri, da se v bodoče ti sporazumi 
stalno izpopolnjujejo in spoštujejo.

Svoj prispevek moramo dati k 
razčlenjevanju načela, po katerem  
je  delavčev prispevek k  uspehu in 
razvoju organizacije, in to s teko
čim in minulim delom, edina podla
ga za pridobitev osebnega dohodka 
in pokojnine.

Dohodek organizacij združenega 
dela je hkrati tudi del skupnega 
družbenega dohodka. Zato sta de
litev dohodka, zasnovana na trži
šču, in razpolaganje s tem  dohod
kom lahko ob samoupravnih in 
družbenih dogovorih osnova za sta
bilen samoupravni položaj delovne
ga človeka, a vendar le tedaj, če bo-' 
do hkrati veljala načela socialistič
ne solidarnosti in vzajemnosti.

Zagotoviti je potrebno, z akti de
lovnih organizacij in občinske druž- 
beno-politične skupnosti, okvire, v 
katerih se bo načelo vzajemnosti in 
solidarnosti uveljavljalo za posa
mezna področja življenja in dela. 
Med ostalim je  potrebno zagotoviti 
benificiranje najem nin za stanova
n ja  delavcem z nižjimi prejemki, na 
osnovi programov načrtno razreše
vati stanovanjsko problematiko ti
stih, ki nim ajo stanovanj in omo
gočiti šolanje otrokom iz družiti z 
nižjimi dohodki. Že obstoječi soli
darnostni sklad za financiranje šo
lanja v občini je treba m aterialno 
ojačati, da bo kos predstojećim  na
logam. Potrebno je posvetiti vso 
skrb otrokom. To področje ustvarja 
največje socialne razlike. Zato mo
ram o zelo odločno ustvarjati vse 
pogoje za enak s ta rt otrok (o tro
ško varstvo, izgradnja šolskega pro
stora). To so naloge, ki obvezujejo 
člane ZK v vseh delovnih organiza
cijah, občinski skupščini, sindika- 
tih in ostalih družbeno-političnih 
organizacijah. Prispevek komunistov 
k razvijanju družbene vloge sindi
katov m ora biti viden. Sindikati so 
nam reč nosilci pobud in akcij za 
reševanje vprašanj, ki se nanašajo 

(Nadaljevanje na 3. strani)
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A K C IJSK I P R O G R A M  JE S P R E J E T
(Nadaljevanje z 2. strani) 
na razvijanje sitema dohodkovnih 
odnosov, položaj delavcev, združeno 
delo ter odnose med samoupravni
mi združenji na podlagi solidarno
sti in vzajemnosti. Vodstvo občin
ske konference ZK in občinskega 
sindikalnega sveta naj v tej smeri 
ukreneta vse potrebno.

Razvijati je potrebno različne 
skupne institucije solidarnosti. Pre
ko njih je mogoče izvajati družbene 
akcije, preko njih  bo lahko zago
tavljati sredstva za pomoč delav
cem v organizacijah, ki bi eventu
alno zašle v težave.

Politika dohodka naj zajame tudi 
dohodke, ustvarjene z osebnim de
lom, s sredstvi, katerih lastniki so 
občani ter dohodke od premoženja. 
Delovni ljudje, ki delajo 'z lastnimi

Takšnega in podobnega dela bo v 
Nazarjah čedalje manj

sredstvi, m orajo imeti povsem enak 
družbeno gospodarski položaj in na
čelno enake pravice ter obveznosti, 
kakor delavci, ki delajo v združe
nem delu z družbenimi sredstvi.

— Z vztrajnim  delovanjem je po
trebno odpravljati vzroke za nasta
janje socialnih razlik. Za takšne 
smatramo: neutemeljene razlike v 
dohodkih delavcev istih poklicev v 
različnih panogah in grupacijah, go
spodarsko nestabilnost, neenake po
goje za ustvarjanje dohodka, ne
učinkovit davčni sistem in davčno 
politiko, privilegije, dohodke brez 
ali mimo delovnega razm erja in de
la, zlorabo družbenih sredstev in 
premoženja, neenake družbene po
goje za približno izenačen razvoj in 
izobraževanje itd.

Potrebno je izdelati merila za oce
njevanje družbeno nedopustnih so
cialnih razlik. Z organizirano druž
beno akcijo, politiko ustvarjanja in 
delitve dohodka, davčno politiko in 
drugimi ukrepi gospodarske in so

cialne politike ter sistema je po
trebno onemogočiti zaslužek, privi
legije in druge ugodnosti, če niso 
zasnovani na delu. Nezakonito pri
dobljen dohodek je- potrebno od
vzeti. Komunisti v inšpekcijah, 
davčni službi in drugih službah, 
skupščini in občinski upravi, ob
činskih organih in institucijah, v or
ganih samoupravljanja in na vodil
nih delovnih mestih so se dolžni od
ločno zavzeti za dosledno izvajanje 
predpisov in samoupravnih aktov, 
dolžni pa so predlagati tudi nove 
ukrepe in akcije v svrho prepreče
vanja neutemeljenih socialnih raz
lik.

S takšno opredelitvijo v tsmeri 
razreševanja nastalih socialnih raz
lik v nobenem prim eru ni ogroženo 
delo na zasebnih proizvajalnih sred
stvih in dohodek, ki je rezultat tak
šnega dela.

— Že pričeto aktivnost delovnih 
organizacij in družbeno-političnih 
organizacij v smeri dopolnilnega 
družbeno-ekonomskega in idejno
političnega usposabljanja je potreb
no z vso širino nadaljevati. Jasno 
in odločno se zavedamo dejstva, da 
le strokovno usposobljeni delovni 
ljudje pomenijo perspektivo v po
gledu večanja proizvodnje in  njene 
kvalitete. Prav tako pa se zaveda
mo, da brez ustreznega nivoja druž- 
beno-ekonomske razgledanosti v na
šem sistemu delavskega in družbe
nega sam oupravljanja ni mogoče 
hitreje naprej. Le takrat, ko bomo 
neposrednega proizvajalca oborožili 
z vsem potrebnim  znanjem, lahko 
pričakujemo in program iram o še 
hitrejše jačanje širine in globine sa
moupravnih odnosov znotraj delov
nih organizacij in občinske družbe- 
no-politične skupnosti.

— V občinski organizaciji ZK je
potrebno radikalno m enjati sestav 
članstva v smeri krepitve prisotno
sti delavcev. Ugotavljamo, da je  vse 
premalo neposrednih proizvajalcev 
včlanjenih v našo organizacijo. Ta
ko ugotavljamo tudi za mladino in 
ženske. V sodelovanju z ostalimi 
družbeno-poliitičnimi organizacij a-
mi, še posebej organizacijo ZMS, je 
potrebno storiti vse, da se stanje 
popravi.

— S kadrovsko politiko na vseh 
področjih je potrebno uveljavljati 
vpliv delavcev na napredne odločit
ve, ki se sprejemajo. Pri tem mi
slimo na odločitve na vseh toriščih 
dela.

— V prihodnje je potrebno o me
todah in načinu idejno-političnega 
in ostalega dela v ZK odločati tako, 
da je zagotovljen vpliv delovnih lju
di. Da bomo to lahko dosegli, se je 
potrebno posluževati vseh možnih 
komunikativnih sredstev. V tem  po
gledu je posebej pomembno glasi
lo delovnih organizacij in Skupščine 
občine Mozirje — »Savinjske novi
ce«. Le-to naj v svoji programski 
usm eritvi v celoti pristopi k izpol
njevanju vloge neposrednega pove
zovalca med samoupravnimi organi, 
vodstvi družbeno-političnih organi

zacij in neposrednimi proizvajalci 
ter ostalimi občani. »Savinjske no
vice« in druge oblike ustvarjanja 
čim bolj neposrednega kontakta 
med proizvajalci in tistimi organi, 
ki sprejem ajo odločitve, naj dopri
nesejo k temu, da se bo lahko raz
vijal ustvarjalni dialog, ki bo imel 
za posledico odločujoč vpliv najšir
ših delovnih množic na sprejemanje 
odločitev.

— Za dosego ciljev, ki so zastav
ljeni z akcijskim programom, bo 
potrebna najširša borba članov ZK 
v samoupravnih organih. O članih 
ZK, ki ne bodo delovali tako kot to 
nalagajo principi demokratičnega 
centralizma, bo potrebno razprav
ljati in nad njim i izvajati sankcije. 
Pri tem se seveda izpostavljamo 
možnosti subjektivnega ocenjeva
nja, ki ga je treba z argumentirano 
izmenjavo mnenj onemogočiti.

— Onemogočiti je potrebno vpliv 
članstva na form uliranje razprave 
in politike. V prihodnje se m ora 
pristopiti h  kritični analizi sedanje 
organziranosti, proučiti jo je potreb
no predvsem iz principa povezova
n ja  na delovnem mestu.

— Osnovna naloga našega član
stva je politična borba za realizaci
jo zastavljenih nalog. V zvezi s reali
zacijo tega je potrebno z vso pozor
nostjo sprem ljati eventualno nasta
janje nihilizma in podobnim poja
vov. S takšnimi pojavi je potrebno 
radikalno obračunavati.

— Ideološko-politično delo ZK mo
ra postati perm am entna in tra jna 
dejavnost. V ta namen bo potrebno 
razm isliti tudi o ustanovitvi Delav
ske univerze ali oddelka pri Izobra
ževalni skupnosti, ki bo na idejno
političnem izobraževanju lahko si
stematično in trajno delala. Komu
nisti v šolstvu bodo morali idejnosti 
pouka posvetiti mnogo več pozor
nosti kot doslej.

— Vodstvo občinske konference 
ZK bo do konca tega leta skušalo u- 
stanoviti aktive v vseh tistih delov
nih organizacijah, k je r jih  dosedaj 
še nimamo.

— Akcijske načrte svoje aktivno
sti naj sprejm ejo vse krajevne orga
nizacije in aktivi ZK. Komunisti 
morajo s svojim zavzemanjem in 
spodbudami zagotoviti, da bodo ak
cijske program e sprejele vse samo
upravne organizacije, državni orga
ni, družbeno-politične in družbene 
organizacije na podlagi akcijskega 
program a II. konference ZKJ in te
ga programa, v okviru svojih pri
stojnosti in svoje odgovornosti.

PIS9MA B R A LC E V
Z A H V A L A

Najlepša hvala dr. URLEP Fran
cu iz ambulante v Gornjem gradu 
za požrtvovalnost in hum anost do 
sočloveka. Hvala tudi tovarišema 
Mirotu in Viliju iz reševalne posta
je Mozirje.

ZAVOLOVŠEK Pavla 
Bočna 19
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V LETU 1972 V MOZIRSKI OBČINI

C E N E J Š E  Z A V A R O V A N J E  Ž IV IN E
Spom ladi lanskega leta  sm o v »Savinjskih novicah« objavili, da zava

rovalnica SAVA izvaja reorganizacijo sistem a zavarovanja živine. D ose
danji sistem  je  b il zastarel in  n i b il dovolj prilagojen novim  razm eram  
našega družbenega sistem a sam oupravljanja. Prav to  d ejstvo  je  nareko
valo potrebo po enotn i sam oupravni zavarovalni skupnosti za celotno  
obm očje občine M ozirje.

Na zborih kmetov je bil tolmačen 
nov sistem zavarovanja, istočasno 
pa so bili izvoljeni tudi člani za 
novo formirani odbor zavarovalne 
skupnosti. Odbor je izvolil za svo
jega predsednika tov. Petra Ježa. 
Odbor šteje 15 članov, ki delajo v 
okviru sprejetih pravil in samo
upravnih načel.

Do sedaj je imel odbor 3 seje, 
na katerih je razpravljal o celotni 
problem atiki zavarovanja živine. Ve- 
iik del razprave je bil posvečen ure
ditvi takšnega sistema zavarovanja, 
ki bi živinorejcem resnično zagotav
ljal čimbolj popolno jam stvo za vse 
nesreče in bolezni zavarovane živi
ne. Obenem pa so razpravljali, kako 
bi dosegli cenejšo premijo, ki bi bila 
sprejem ljiva za vsakega živinorejca. 
Pri tem pa ne bi smeFa trpeti kvali
teta uslug in obseg jam stva, na
sprotno, da bi se to še izboljšalo.

Posebej so bili sprejeti sklepi, u- 
sm erjeni na sledeče naloge:

1. Doseči čim večje zajetje v za
varovanju še nezavarovane kvalitet
ne živine, kar je eden glavnih pogo- 

'jev za boljšo izravnavo rizika (raz
m erje med premijo in odškodnino). 
Zlasti pritegniti k zavarovanju živi
norejce z večjim številom glav go
veje živine, saj imajo 10—20 % po
pusta na prem iji (od 5 glav naprej), 
kar sm atram o, da je močno stim u
lativno.

2. Vsi živinorejci naj posvetijo vso 
skrb za preventivno in zdravstveno 

■varstvo zavarovane živine.
3. Tudi pri sprejem anju v zavaro

vanje je treba posvetiti več skrbi in 
pozornosti tako, da se sprejm e v 
zavarovanje res samo zdrava in po 
pravilniku za zavarovanje sposobna 
živina.

Rezultati skupnih prizadevanj in 
naporov večmesečnega dela so ro
dili dobre sadove. Odbor, ki se je 
sestal 28. januarja  letos v Mozirju, 
je  pregledal rezultate v lanskem le
tu in na osnovi poročila ugotovil:

• Zavarovano je bilo 1.343 glav go
veje živine, 32 konj in 1.804 kom. 
prašičev pitancev.

• Prem ija je znašala skupaj 
156.370 din.

• Odškodnina je znašala 119.819 
din. Procent škode znaša 76,60 %.

• Poginjenih ali zaklanih je bilo 
22 glav goveje živine, 2 konja in 25 
prašičev.

• Veterinarskih posegov je bilo 
563 pri goveji živini, 6 pri konjih in 
230 pri prašičih.

Na osnovi tako ugodnih rezulta
tov je odbor sklenil znižati premijo 
Dri goveji živini za letošnje leto za 
17 %.

Po novem znaša prem ija za vsa
k i h  1 0 0  0 0 0  S - d i n  zavarovane vred-

nosti 2.600—3.250 S-din premije. Raz
lika je odvisna od popusta z ozirom 
na šetvilo zavarovanih glav. Kdor 
zavaruje na primer:

V rednost živine je  čedalje večja.

do 4 glave gov. živ., plača za vsakih 
1 0 0  0 0 0  S-din za v. vsote prem ija =  
3 250. S-din.

od 5 do 10 glav gov. živ., plača za 
y.;e kih 100 000 S-din zav. vsote pre
m ija  =  2.950 S-din. 

cd i l  g lav gov. živ., plača za vsa

kih 100.000 S-din zav. vsote prem i
ja  =  2.600 S-din.

Odbor sm atra, da bo takšno zni
žanje imelo zelo ugoden odziv pri 
živinorejcih in bo krog zavarovan
cev še povečalo. To pa se bo lahko 
še bolj ugodno odražalo v nasled
njih letih, kar je zelo važno za ure
ditev in krepitev te samoupravne 
zavarovalne skupnosti. Sedaj, ko 
imamo takšno skupnost zgrajeno in 
utrjeno, moramo vsi podpreti, ker, 
če se podre, jo je težko zopet na 

.novo graditi.
Vsakdo, ki še kakorkoli dvomi, 

naj se obrne na zastopnika zavaro
valnice ali na odbornika, ki mu bo 
dokazal, da je sedaj prem ija za go
vejo živino zelo nizka. Višino jam 
stva pri plemenski živini pa si lahko 
vsak izbira po želji.

Živinorejci imajo zaupanje v to 
zavarovanje, kar tudi dokazuje ve
liko število zavarovanj. Predvsem pa 
so zadovoljni z uslugami veterinar
ske službe in zavarovalnice, kar je 
ugotovil tudi odbor. Da pa bi bilo 
delo odbora zavarovalne skupnosti, 
veterinarske službe in zavarovalni
ce še boljše, prosimo, da nas opo
zorite na eventualne nepravilnosti 
in sodelujete s predlogi za izboljša
nje našega dela.

Na koncu želimo sporočiti še ve
like ugodnosti pri zavarovanju p ra
šičev pitancev.

Premija znaša le 3.700 S-din po ko
madu. Zato pa nudimo enkratno 
brezplačno cepljenje, vse zdravstve
ne usluge in plačilo odškodnine za
radi pogina oziroma zakola. Škoda 
se povrne od teže pri poginu po ceni 
800 S-din za kg in do teže 200 kg.

To zavarovanje je močno razširje
no, saj je bilo lansko leto na območ
ju celjske regije zavarovanih preko
6.000 komadov prašičev pitancev, 
kar je nedvomno dokaz ugodnega 
zavarovanja.

ZAVAROVALNICA »SAVA« 
PE CELJE

Odkup mleka v letu 1971
Količina odkupljenega mleka iz 

kooperacijske proizvodnje se je la
ni povečala v prim erjavi z letom 
1970 za skoraj 500.0001, to je za 
15 %. 870 kooperantov v mlečni pro
izvodnji je oddalo zadružni odkupni 
mreži skupaj 3,656.0001 mleka.

Doseženi uspeh pri odkupu tržnih 
viškov tega pomembnega živila je 
sicer razveseljiv, vendar vpogled v 
strukturo pogodbenih pridelovalcev 
mleka kaže na povsem drugačno 
sliko, kii ne navdušuje preveč.

Že samo podatek, da znaša pov
prečno število krav na gospodarstvo 
le 2.5, da je povprečni tržni višek 
mleka na kravo le 16501 in da je 
potemtakem delež posamezne kme
tije v skupni tržni proizvodnji mle
ka v povprečju komaj. 4.1301, do
voli zgovorno dokazuje, kako slabo

so še izkoriščene proizvodne zmog
ljivosti v govedoreji in koliko dela 
nas še čaka. Glede na to, da je pri
reja mleka glavna proizvodna usme
ritev gornjesavinjskega kmetijstva, 
bo v prihodnje potrebno napeti vse 
sile, da se stanje izboljša. Pot k  
tem u cilju  je  ed ino le  v specializa
c iji gospodarjenja in  usm eritvi v  
tržno proizvodnjo ter v doslednem  
upoštevanju  strokovnosti pri izvaja
nju  vseh  agrotehničnih  in  tehno
lošk ih  ukrepov. Prepričljive dokaze 
za to že imamo. Preusm erjene kme
tije, ki predstavljajo 9,4 % od skup
nega števila pridelovalcev mleka, 
že dajejo preko 32 % celotne količi
ne odkupljenega mleka. Med njim i

Pospeševalna služba 
ZKZ



V B O D O Č E  B R E Z  P R I T O Ž B
V zadnjem  času  je  uredništvo  

»Savinjskih novic« sprejelo precej 
pritožb na račun tega, da posam ez
niki dobivajo naš časop is zelo  n e
redno. V časih se  celo  zgodi, da ga  
nekateri sp loh  ne dobijo. M orda je  
še kje kašna družina, ki našega ča
sopisa sp loh  še  n i videla, pa čeprav

Kadrovska

N ovoizvoljenega političnega sekre
tarja predstavljam o našim  bralcem . 
M atevž POŽARNIK je  poznan veči
ni prebivalcev naše občine, saj je  
že dosedaj opravljal vrsto pom em b
nih dolžnosti v  javnem  in  gospodar
skem  življenju  našega obm očja. Vr
sto  let je  b il načeln ik  Oddelka za 
gospodarstvo Skupščine občine Mo
zirje, sedaj pa  opravlja dolžnost 
strokovnega tajn ika sam oupravne- 
ag organa km etov lastn ikov gozdov  
pri nazarskem  GLIN. Po poklicu je  
gozdarski tehnik.

N e sam o zaradi tega, ker je po
stal novoizvoljen i sekretar občinske  
konfrence ZK M ozirje, am pak tudi 
zaradi tega, ker je konferenca ravno 
v tem  obdobju  pričela z obravnavo  
in  razreševanjem  nekaterih zelo ak
tualnih družbeno-ekonom skih vpra
šanj za našo dolino, sm o zastavili 
M atevžu P. nekaj vprašanj v im enu  
uredništva.

Uredništvo:
»Kakšne so konkretne naloge ob

činske konference ZK in njenega vod
stva po volilni konferenci, na kate
ri je bilo govora o programskih o- 
snovah in dilemah dolgoročnega in 
srednjeročnega razvoja mozirske 
občine?«

M atevž POŽARNIK:
»Naša osnovna naloga je, da oja

čam o naše vrste z m ladim i kom u
n isti in  neposrednim i proizvajalci. 
D alje, da ustanovim o aktive ZK v 
tistih  ogspodarskih  in  delovnih or
ganizacijah, kjer jih  doslej še  ni
m am o. V se članstvo  ZK je potreb
no čim bolj u spešno  vk ljučiti v pro
ces dopolnilnega družbeno ekonom 
skega izobraževanja. V takšen pro
ces se  m orajo vk ljučiti tudi nepo
sredni proizvajalci, že zlasti pa čla
n i sam oupravnih organov. Le tako  
bom o pripravljeni za izvajanje vseli 
sta lišč  in  ukrepov, k i sm o jih  v zad
njem  času  sprejeli.

V kolikor bom o to  vse realizi
rali, bom o naredili kar precej. To 
velja  seveda za prvo obdobje dela  
občinske konference.«

Uredništvo:
»Konferenca je načela nekatera

izhaja že četrto  leto . U redništvo in 
izdajateljsk i svet so  te  pripom be  
že dolgo vznem irjale. Sklenili sm o, 
da je  treba zadevo takoj in  uspešno  
popraviti. T akšen predlog nam  je  
posredovala tudi krajevna skupnost 
Gornji grad, k i ji s  tem  člankom  
tudi odgovarjam o. S  skupnostjo

sprememba

konkretna vprašanja. Kaj lahko pri
čakujemo v prihodnje v razvoju teh 
vprašanj ?«

M atevž POŽARNIK:
»Na osnovi uvodnih m isli, razpra

ve, ki se  je na tej osnovi razvila in  
zaključkov, ki jih  je  konferenca  
sprejela, lahko pričakujem o akcijo  
članov ZK na vseh  m estih  kjer de
lajo. V es m aterial s konference sm o  
posredovali v razpravo na  krajev
n im  organizacijam  in  aktivom  ZK. 
Pričakujem o, da se bodo v tej fazi 
razprave form irale še  dodatne pri
pom be in  sta lišča , ki jih  bom o po
sredovali občinski skupščin i, ki se 
bo m orala spoprijeti z nalogam i, ki 
pred n jo  sto jijo  in jih  tudi realizi
rati v življenje.«

Uredništvo:
»Kaj se tebi v sklopu teh vprašanj 

zdi še posebej pomembno ali druga
če vprašano, kaj želiš še posebej na
glasiti?«

M atevž POŽARNIK:
»Še posebej važno se  m i zdi, da se 

vsfi stvarno vk ljučim o v to, da 
bom o z najracionalnejšim i rešitvam i 
ohranili naravne lepote našega res 
lepega obm očja. N evarnost, da za
pravim o to  kar im am o je  velika, saj 
vem o za rezultate in  posledice, ki 
jih  s seboj prinaša uvajanje m oder
ne tehnologije v proizvajalnih pro
cesih , itd. Ce nam  pri tem  uide za
deva iz rok bom o storili nepoprav
ljivo  škodo nadaljnjem u razvoju tu
rizm a in  km etijstva  v G om jesavinj- 
sk i dolini. N astala b i prava kata
strofa!

N aslednja stvar, k i se  m i zdi iz
rednega pom ena pa je sanacija ob
stoječega  stanja v našem  šolstvu . 
Pri tem  im am  v m islih  prostore, v 
katerih se  odvija učno vzgojni pro
ces za našo m ladino. N ajbrž se bo  
čim prej potrebno od ločiti o  uvedbi 
sam oprispevka za izgradnjo šolsk ih  
prostorov in  otroških  vrtcev. Sta
n je na tem  obm očju  je  zelo kritično. 
T renutno ne vidim  nobenih  drugih  
izgledov, da bi lahko obsto ječe  sta
n je  sanirali z rednim i proračunski
m i ali kakšnim i drugim i finančni
m i sredstvi.

(Nadaljevanje na 8. strani)

PTT — poslovno enoto  Celje, sm o  
se dogovorili, da bom o od te  števil
ke dalje naše glasilo  razpošiljali 
preko pošte. N edvom no si bo s tem  
m arsikdo oddahnil, občinski kurir
ji, k i so  m orali »Savinjske novice«  
raznašati m ed  ljud i (m im ogrede po
vedano: to so  delali brezplačno in  
se jim  najlepše zahvalju jem o), od
dahnili s i bodo šo lsk i o troci in  uči
telji, k i so  nam  pri raznašanju nu
dili veliko pom oč; tudi n jim  naj
lepša hvala. Oddahnili s i bom o tudi 
m i, k i sm o m orali dostikrat poslu 
šati sicer u tem eljene očitke. Upa
m o, da bom o s tem  dejanjem  ustre
gli vsem  vam , dragi bralci. Upam o, 
da bom o na ta način še bolj pri
bližali naše glasilo  vsem  tistim , ki 
jim  je nam enjeno, to pa ste  vi, to
varišica, tovariš. Obenem  želim o  
tudi to, da stop im o še en korak da
lje . N aše g lasilo  naj postane sred
stvo javnega kom uniciranja, k i naj 
om ogoči ustvarjalen  dialog — po
govor m ed sam oupravnim i organi 
delovnih organizacij, vodstvom  ob
činske skupščine in  družbeno-poli- 
tičn ih  organizacij in  občani. Poslu
žite se  m ožnosti, k i vam  je  na raz
polago, in  nap išite  v oblik i članka  
vse tisto , za kar m enite, da je  po
trebno popraviti, dopolniti, urediti, 
sprem eniti ali ustvariti.

V naslovu tega članka sm o na
pisali: »V bodoče brez pripom b«.
Da, res je tako, to  si želim o, pri 
tem  pa im am o v m islih  predvsem  
razpečavanje glasila. Prepričani 
sm o, da bodo tudi v prihodnje pri
pom be še  potrebne, še zlasti bodo  
potrebne tiste , k i bodo ustvarile  
ploden razgovor m ed vam i in  nam i, 
ki bodo v zadovoljstvo vsem  bral
cem .

To je  n aše  februarsko presene
čenje. G lasilo b oste  sicer dob ili še
le v  prvih dneh m arca, ker sm o za
radi dogovarjanj o načinu razpeča
vanja zašli v  m alenkostno zam udo. 
Za naslednjo številko pa vam  pri
pravljam o novo presenečenje, k i bo  
tudi prispevalo k  pestrosti našega  
glasila . UREDNIK

Z ačetn išk i te ča ji  
za sm u čarje

V času zimskih počitnic so šole 
v sodelovanju z Občinsko zvezo za 
telesno kulturo organizirale smu
čarske tečaje za šolsko mladino. Te
čaji so bili organizirani v Mozirju, 
Nazarjah, Gornjem gradu, Ljubnem 
in v Lučah. Ugodne snežne razme
re v času semestralnih počitnic in 
velik interes otrok za smučanje sta 
doipriinesla svoje. Preko sto otrok se 
je naučilo smučanja. Sicer pa obi
lica snega, s katerim  nam je po
stregla letošnja zima, obeta otro
kom še precej smučanja. Tečaje so 
vodili učitelji telesne vzgoje in po
sameznih šol in tudi drugi voditelji 
smučanja.

NA PREDZADNJI SEJI OBČINSKE KONFERENCE ZKS MOZIRJE, TO 
JE NA VOLILNI KONFERENCI, JE BIL IZVOLJEN NOVI POLITIČNI 
SEKRETAR OBČINSKE KONFERENCE ZKS. DOSEDANJEGA POLITIČ
NEGA SEKRETARJA INŽ. V EN EK  ANTONA JE ZAMENJAL POŽARNIK  
MATEVŽ.

M A R E C  1 9 7 2 mm novice s



TEKMOVANJE ZA POKAL SLAVKA ŠLANDRA V GORNJEM GRADU
To, nekoč že tradicionalno tekmo

vanje, smo letos zopet obudili in to 
z dobro voljo, da bo tako tudi pri
hodnje in še mnogo let vnaprej.

Predvideni datum  tekm ovanja je 
bil 30. I. 1972. In skoraj bi nam  vre
me vse skupaj pokvarilo. Snega, ki 
je padel že dva dni prej, pa tudi na 
sam dan tekmovanja, je bilo toliko,

Zm agovalka m ed  m ladinkam i, 
PAVLIČ A nita iz N azarij

O delovanju vodstva tekm ovanja ni 
b ilo  pripom b, celo  obratno, »Gor- 
njesavin jsk i sm učarsk i klub«, ki je 
tekm ovanje izvajal, je  za svoje delo  
sprejel pohvalo predsednika občin

ske konference ZMS

da smo resno razmišljali o tem, ali 
naj tekmovanje izvedemo ali ne. Na 
koncu koncev se je  le vse obrnilo 
na bolje — tako vreme, kot tudi 
splošno razpoloženje med organi
zatorji in tekmovalci.

Progo, ki so jo domačini že v so
boto z velikim trudom  pripravili, 
je  sneg preko noči na debelo pre
kril. Vendar z mnogo dobre volje 
in truda smo progo spet, vsaj za 
silo, usposobili za tekmovanje.

Vso tehnično plat tekmovanja je 
prevzela tehnična komisija Zgornje- 
savinjskega smučarskega kluba. 
Tako postavitev proge, startanje 
kontrolo vratič in meritve. Vse to 
delo je klub strokovno opravil in 
mu gre vsa pohvala in priznanje za 
lepo uspelo tekmovanje.

Proga je bila kljub trudu, da bi 
jo  uredili kar najbolje, težka. To so 
najbolje občutili mnogi tekmovalci, 
ki so s padci zaključili svoje tek
movanje. Tako je od 58 tekmoval
cev prišlo na cilj le 46.

Na žalost organizator ni mogel iz
vesti še drugega teka, saj je bila že 
postavitev prve proge dovolj težav
na. Vsekakor pa bi bilo tekmova
nje, izvedeno v dveh tekih, mnogo 
realnejše.

v občini. Skratka — za naslednje 
leto imamo jasen cilj: nadaljevati 
tradicijo in stopiti iz naših tesnih 
okvirov.

Razglasitev rezultatov tekmova
nja za pokal Slavka Šlandra smo 
združili tudi s podelitvijo pokalov 
in priznanj ekipam, ki so sodelo
vale na občinskem tekmovanju v ro
kometu, košarki in malem nogo
metu. Zmagovalci in dobitniki po
kalov so:

rokomet: MA Luče 
košarka: MA Luče 
mali nogomet: MA Šm artno ob 

Dreti
Rezultati smučarskega tekmova

nja pa so takile: 
mladinke:
L Pavlič Anita
2. Drčar Alenka 
m lajši mladinci:
L Venišnik Tomaž
2. Ermenc Jože 
starejši .mladinci 
L Zamernik Franc
2. Kram er Jože

Ekipno pa so se uvrstili mladinski 
aktivi takole: 

mlajši mladinci
1. MA Gornji grad
2. MA »Smreka« Gornji grad

Na tekm ovatnju  je  startalo  58 tekm ovalcev

Po končanem tekmovanju smo 
imeli pri Troboju v Gornjem gra
du zaključek. Povabili smo tudi to
variša Sašo Štrbenka, predstavnika 
ZB. V kratkem  nam je orisal pot 
Šlandrove brigade med vojno, na 
koncu pa dal tudi nekaj pripomb 
glede tekmovanja. Vsekakor smo 
vsi njegovega m išljenja, naj bi to 
tekmovanje bilo res vsako leto — 
skratka — postalo naj bi tradicio
nalno. In še na nekaj nas je  opozo
ril tov. Sašo. Predlagal je, naj bi to 
tekmovanje razširili iz občinskih o- 
kvirov. Vsi smo tega mnenja. Pre
m ostiti pa bo treba največjo teža
vo — pom anjkanje denarja. Zatorej 
bi se bilo treba povezati z drugimi 
družbeno-političnimi organizacijami

starejši mladinci 
L MA Luče
2. Planinsko društvo Luče 
Tako smo zaključili tekmovanje 

— vsi z mislijo, da se drugo leto 
ponovno srečamo.

OK ZMS Mozirje

PO UGODNI CENI PRODAM 
MOLZNI STROJ 
ALFA LAVAL

BLATNIK Ivan 
Žlabor 15 
p. NAZARJE



U P O K O J E N C I  M O Z I R S K E  O B Č I N E  S O Z B O R O V A L I
Občnega zbora, ki je  bil 13. no

vembra, se je  udeležilo 18 od 22 vo
ljenih delegatov iz vseh podružnic 
po krajih  v občini, ki so zastopali 
Okrog 1.862 upokojencev in m ed nji
mi 1.510 članov. Vsebinsko plodna 
razprava, h kateri je  bogato prispe
val tovariš Janez Goršič, predstav
nik KZSZ Celje, je privedla do ne
katerih  nalog, ki jih  bo m oral novi 
občinski odbor uresničiti. K uresni
čitvi splošnih zahtev, ki so vezane 
na vsakoletne spremembe predpi
sov, so bili izglasovani predlogi z 
zahtevo po uresničitvi. Nekaj nalog 
je  vezanih na  probleme, ki nasta
ja jo  v domači sredini in ki jim  je 
v prihodnje treba posvetiti več po
zornosti, ker so z večjim posluhom 
kot dozdaj rešljive.

V interesu javnosti, ki naj spo
zna, koliko društva upokojencev sa
m a prispevajo k posameznim re
šitvam in zaradi kontrole dela, po
ročamo o naslednjem:

STANOVANJSKA VPRAŠANJA U- 
POKOJENCEV rešuje Komisija za 
stanovanja DU Mozirje, ki je  do 31.
8. 1971 odobrila 380.000 din za na
kup družinskih stanovanj, a za u- 
šposobitev družbenih objektov in 
za adaptacije stanovanj v družbeni 
lastnini 551.000 din. Po končanih de
lih  bodo društva pridobila 4 nova 
in 13 adaptiranih stanovanj. Za no
vogradnjo 24 stanovanj v zasebni 
lastnini je  kom isija odobrila kredi
te v znesku 169.000 din in za adap

tacije 127 stanovanj zasebnikov 
457.200 din.

V letih 1967 tj. od začetka dela 
komisije do tega leta, je  komisija 
prejela 199 prošenj. Negativno reše
nih je  bilo 48, največ takih, da so 
prošniki sami odstopili od zahtevka. 
Nekaj jih  ni izpolnjevalo pogojev 
po pravilniku RZSZ Ljubljana. Po 
tem  pravilniku bi m orali nameniti 
zasebnim gradnjam  samo 10% od 
razpoložljivih sredstev, m i smo jih  
namenili 37 %. Družbeni gradnji 
smo namenili 57 % in s tem  prido
bili bogat družbeni stanovanjski 
sklad. Morda bi lahko v družbeno 
gradnjo usmerili še več, če bi uspeli 
iz raznih virov v občini zbrati odgo
varjajočo družbeno udeležbo. Do
movom upokojencev nismo odobra
vali dotacij ali kreditov zato, ker ni 
pogojev za gradnjo doma upokojen
cev. Drugam se naši upokojenci ne 
želijo seliti. V prihodnje se nam  od
pirajo neke sicer omejene možnosti 
udeležbe pri gradnji doma upoko
jencev na Polzeli. Uspešno smo se 
vključili v reševanje borčevskih 
vprašanj, saj smo upokojenci bor
cem NOV rešili 81 prošenj in odo
brili 389.000 din kreditov.

Dolžni smo seznaniti članstvo, da 
se pojavlja v razpravah o bodočem 
kreditiranju stanovanj več oblik, ki 
vsaka zase zahteva enotno sloven
sko politiko kreditiranja. Najmoč
nejša težnja je, da bi se ves denar 
zbral v občini, k jer občani živijo.

Žirija za podeljevanje Priznanja OF pri Občinski konferenci 
SZDL Mozirje

POZIVA

vse zainteresirane delovne in druge organizacije, krajevne orga
nizacije SZDL, samoupravne skupnosti, občane in  druge, k  vla
ganju predlogov za podelitev

Priznanja OF v letu 1972
Priznanje OF se podeljuje za posebne družbeno-politične, znan

stvene in organizacijske dosežke pri razvijanju in krepitvi so
cialističnih samoupravnih družbenih odnosov, posameznikom, 
družbenopolitičnim  in drugim organizacijam. Podeljuje se vsako 
leto ob obletnici ustanovitve OF slovenskega naroda, 27. aprila.

Priznanje OF se podeljuje tistim  posameznikom in organiza
cijam, ki so s svojim delom, posamezniki pa tudi z drugimi oseb
nimi kvalitetami, prispevali k dosežkom trajnejšega pomena in 
so s tem vplivali na uveljavljanje in razvoj socialističnega družbe- 
no-političnega sistema, socialističnih družbenih odnosov, na  raz
voj sam oupravljanja, zlasti pa na dosežke, ki pospešujejo nepo
sredno uveljavljanje občanov in delovnih ljudi na vseh področjih 
in v vseh oblikah družbenega življenja.

Predlog za podelitev Priznanja OF lahko poda vsaka pravna 
ali fizična oseba.

Predloge je treba obrazložiti in predložiti potrebno dokumen
tacijo, če ta  obstaja.

Žirija sprejem a predloge za podelitev Priznanja OF v letu 1972 
do Vključno 31. m arca 1972.

Predloge z obrazložitvijo je  treba poslati na naslov:
OBČINSKA KONFERENCA SZDL MOZIRJE,
ŽIRIJA ZA PODELJEVANJE PRIZNANJA OF

Občni zbor RO DU SRS je  argumen
tirano preanaliziral težnje in iz po
datkov o gibanjih prejšnjih  občin
skih skladov ugotovil, da obstaja 
resna nevarnost, k i bi upokojence 
porinila ob stran  pri planiranju in 
graditvi stanovanjskih površin v ob
činah. Zato je  zavzeto stališče in 
zahteva, da se denar za kreditira
n je  stanovanj upokojencev še vna
prej zbira p ri republiki. Pretaka se 
kot dozdaj po občinah in se s tem 
omogoča namensko trošenje, večjo 
koncentracijo za solidarne posege 
in hitrejše obračanje. Del denarja 
naj bi se stekal v občinskem skladu, 
izključno za intervencije v zasebni 
gradnji. Ves ostali denar bi služil 
dvema osnovnima dejavnostima, tj. 
za družbeno gradnjo in  domove u- 
pokojencev. Edino ta  način bodoče 
gradnje zagotavlja zbiranje bogate
ga, in kar je  najvažnejše, stalnega 
upokojenskega fonda stanovanjsk i 
je  neprenosljiv na potomce.

SKRB ZA UPOKOJENCE IN 
STARE SPLOH je  slaba. Spričo 
splošno urejenih razm er in dobre
ga življenja občanov, močno opada 
čut solidarnosti in spoštovanja sta
rih. Društva sicer posvečajo skro
mno pozornost starim  in bolehnim, 
vendar se ta  začenja in  končuje po
navadi s preskrom nim i obdaritva
mi, kar n iti ni bistveno. Ne more
mo priti do društvenih prostorov, ki 
so nujno potrebni. Naj ne bi 
bilo nobenega od osrednjih krajev 
v občini, k i ne bi zmogel skromno 
opremljenega prostora, namenjene
ga stalnim  sestankom in sestaja
njem  starih  in središču tistih dru
žabnih dejavnosti, ki lajšajo prena
šati vse mogoče težave starih  ljudi.

S sindikati, katerih kolektivni čla
ni smo, smo prav zdaj začeli akcijo, 
da se upokojenci uveljavijo v sti
kih s podjetji in drugimi delovni
m i skupnostmi, k jer so aktivno de
lali. Sindikati ne smejo pozabiti na 
svoje upokojence, še več, ne morejo 
jih  kratkom alo odpisati z odhodom 
v pokoj, kakor tudi ne vsi tisti, ki 
odločajo o razvoju in uspehih de
lovnih organizacij. Zato je  sprejeta 
naloga, da se pojavimo pred vsemi 
odgovornimi samoupravnimi in  po
litičnimi činitelji v delovnih organi
zacijah do direkcij, da tudi naše de
lovne organizacije uvedejo stalne 
stike, preko katerih bi upokojence 
seznanjali z dosežki in jih  občasno 
gostili ter nagrajevali, kot to  dela
jo  nešteta podjetja  v drugih krajih 
in občinah.

Veliko bomo napravili tudi sami.
Na občnem zboru je  bil izvoljen 

nov občinski odbor, čigar predsed
nik je  tovariš Jože Tratnik iz Gor
njega grada. Predsednik Komisije 
za stanovanja je Štefan Skorenšek 
iz Mozirja. Tokrat so izvršene tudi 
nadomestne volitve v skupščino 
zdravstvenega zavarovanja v Celju. 
Za člana skupščine je izvoljen tova
riš Jože Tratnik iz Gornjega grada.

Vlado Košir
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Združenje rezervnih vojaških sta

rešin je  lani še posebno slovesno 
proslavilo 22. december — dan JLA; 
Občinska organizacija ZRVS je  v 
počastitev 30. obletnice vstaje jugo
slovanskih narodov in 30-letnice u- 
stanovitve naše- JLA razpisala tek
movanje za najboljše spise po šo
lah, na katere je  najboljši uspeh 
dosegla osnovna šola Luče.

O nastanku, razvoju in pomenu 
JLA je  spregovoril podpredsednik 
občinske organizacije ZRVS HER- 
ĆEK Hubert. Ob tej priliki je  pred
sednik Sveta za narodno obrambo 
in predsednik Skupščine občine Mo
zirje DEBERŠEK Jože objavil na
predovanja rezervnih vojaških sta
rešin v občini. V višji čin je napre
dovalo 24 podčastnikov in 33 čast
nikov.

Predsednik občinskega odbora 
ZRVS MEJAČ Jože je podelil voja
ška odlikovanja za uspešno delo v 
ZRVS SLATINŠEK Oskarju in 
BLEKAČ Francu, te r razglasil na j
boljše spise. Prva tri m esta so pri
padla osnovni šoli Luče.

Po svečani akademiji sta Občinski

odbor ZRVS in ZZB NOV pripra
vila v domu Slavka Šlandra sreča
nje- rezervnih .vojaških Starešin in 
borcev Šlandrove brigade. Borci, 
udeleženci'Šlandrove brigade so do
bili spominske knjige te brigade, 
katere je podelil republiški odbor 
ZZB NOV Slovenije. Vsi borci, ka- 
kor tudi rezervne starešine, so bili 
pogoščeni. Za veselo razpoloženje 
so poskrbeli »Veseli drenovci« iz 
Rečice ob Savinji. Takšnih srečanj 
si naši borci in rezervne starešine 
še želijo, ker se s tem omogoča iz
menjava mišljenj in u trju je  tova
rištvo.

Občinski odbor ZRVS se zahva
ljuje SO Mozirje, vsem delovnim in 
družbenopolitičnim organizacij am, 
krajevnim združenjim RVS, ter po
sameznim članom ZRVS, ki so pri
spevali finančna sredstva k nabavi 
občinskega prapora ZRVS. Obenem 
se v imenu ZRVS in ZZB NOV ob
čine Mozirje zahvaljujemo vsem so
delavcem, ki so kakorkoli poma
gali pri izvedbi proslave v počasti
tev JLA in srečanja borcev in re
zervnih vojaških starešin. Mejač

DOMISELNOST 
V OBEH PRIMERIH
Na Ljubnem ob Savinji, točneje 

rečeno v Rorah, se ne zgodi vsak 
dan kaj novega. Zaradi tega je bil 
zadnji dogodek za prebivalce tega 
zaselka še posebej zanimiv. Ko so 
domači fantje »šrangali« nevesto iž 
Ror, kakor je to običaj pri njih, 
so ob polnih kozarcih in »Veselih 
Drenovcih« še dobro daslužili.

Ženin ni mogel odpeljati neveste 
kar tako, ne da bi nekoliko globje 
pogledal v svoj žep, veljala ga je kar
50.000 S-din. Roravcem pa se je tudi 
pošteno oddolžil, kajti denar ni bil 
v običajnih bankovcih, ampak v ko
vancih po 10 starih dinarjev in to 
popolnoma novih. Vreča FAKSHE- 
LIZIMA ga je bila skoraj polna, in 
kazalec na vagi je kazal 15,70 kilo
grama.

Domisleno ali ne!

KADROVSKA
SPREMEMBA

(Nadljevanje s 5. strani)
Uredništvo:
»Ali misliš, da bo v prihodnje po

trebna kakšna reorganizacija občin
ske organizacije ZK, da bi se lahko 
povečala njena učinkovitost?«

M atevž POŽARNIK:
»Pri tem  v dosedanjih  razpravah, 

ki pa verjetno še  n iso  b ile  dovolj 
tem eljite , prevladujeta dve dilem i. 
E na je  v tem , da se  ostane pri do
sedanjem  principu organiziranja, to  
je  v  krajevnih organizacijah in  ak
tivih  ZK v delovnih organizacijah. 
Druga pa je  v tem , da se  nekateri 
nagibajo k  tem u, da m ora b iti o- 
snovna povezanost člana ZK v de
lovn i ozirom a gospodarski organi
zaciji. N a to  vprašanje lahko da od
govor sam o tem eljita  analiza raz
m er in  pogojev v katerih  ZK v okvi
ru naše sredine deluje. Ž elim  pa. 
poudariti, da sam o eventualna or
ganizacijska sprem em ba še ne pri
naša  večje  u sp ešn osti pri delu, več
je  avantgardnosti, v kolikor n i pogo
jena tudi s procesom  sprem injanja  
in  dopolnjevanja n as sam ih.«

HERČEK H.

»S avin jske nov ice izh a ja jo  m e
sečno — izd a ja  SO M ozirje, GI.IN  
N aza rje  in  ZKZ M ozirje  — U re ju 
je  u re d n išk i o dbor — G lavn i in 
odgovorn i u re d n ik  H u b e r t H ER 
ČEK — U red n ištv o  in  u p ra v a : Mo
z ir je  176, te l. M ozirje 83040 in  83030 
— Ž iro  ra č u n  p r i SD K  eksp. Mo
z ir je  š t. 5076-637-56 — S av in jsk e  
nov ice glasilo  SO M ozirje — Ro
kopise , o b jave  in  oglase za vsako 
šte v ilk o  sp re jem am o  do p e tin 
d v a jse teg a  v m esecu  — T isk  in 
k liše ji: AERO kem ičn a  in  g ra fičn a  

in d u s tr ija  C elje

DEŽURNA
SLUŽBA
VETERINARJEV

12. 3. 1972 — LESNIK Tone, Mozirje 

19. 3. 1972 — MERMAL Jože, Ljubno ob Savinji 

26. 3. 1972 — LUKAN Drago, Gornji grad 

2. 4. 1972 — RESNIK Tone, Mozirje 

9. 4. 1972 — MERMAL Jože, Ljubno ob Savinji

SLUŽBA STALNE PRIPRAVLJENOSTI

Od 6. 3. 1972 od 7. ure
do 13. 3. 1972 do 7. ure — dr. Franc KOCUTAR, Ljubno ob Savinji 

Od 13. 3. 1972 od 7. ure
do 20. 3. 1972 do 7. ure — dr. Ivan BUT, Mozirje 

Od 20. 3. 1972 od 7. ure
do 27. 3. 1972 do 7. ure — dr. Franc URLEB, Gornji grad 

Od 27. 3. 1972 od 7. ure
do 3. 4. 1972 do 7. ure — dr. Franc KOCUTAR, Ljubno ob Savinji 

Od 3. 4, 1972 od 7. ure
do 10. 4. 1972 do 7. ure — dr. Ivan BUT, Mozirje


